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Verslag 15 maart 2023 bestuursvergadering 
Aanwezig: Paul de Roos (voorzitter), Marc Nagelhout, Alexandra Groote, Arnaud Paagman, 
Jotika Verdel (verslag) 
Afwezig: Lanji Jiang,  

 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Verslag en actiepunten 15 februari 2023  
• Het verslag wordt vastgesteld.  
• Actiepunten zijn behandeld. 

 
3. Mededelingen en binnengekomen post 
• Verzoek Ria Holkema. Budget voor lentebos. Akkoord maximaal 50 euro.  
• Alma Streefkerk: Aanmelden video-cursus: doorgestuurd naar commissies.  
• Alma Streefkerk: bezoek wijkwethouder, komt onder punt 4.  

 
4. Externe bestuursoverleggen 
• Wij-team. Geen overleg meer geweest.  
• SDO-overleg,: Wel overleg, 22 februari. Nog geen verslag binnen. 

Presentatie Westpark.  
In Selwerd en de Hoogte worden problemen van onderaf aangepakt.  

• Nabuurschap. Geen overleg meer geweest. 
• Verkeer: Geen overleg meer geweest. In maart/april is er weer een klankbordgroep. Arnaud 

gaat daarheen. 
• Overleg Peter Wijnsma en Alma Streefkerk.  

Toekomst lokaal: gemeente zorgt voor locatie tzt, maar dat zegt nog niets over gebouw.  
Bijeenkomst met gemeente is gepland op 20 april. Kort na de actiedag. Voorstel om 15 april 
ideeën te verzamelen, dan kan dat op 20 april gepresenteerd te worden.   
Gesprek Marieke Vos, Rietzee. Wijkvisie ook uitnodigen voor die dag.  
Subsidie mag wel meegenomen worden naar volgend jaar, mits daar een goede 
onderbouwing voor is. Mag niet elk jaar, mag geen gewoonte worden.  
Klankbordgroep de Held-3. Daar willen we wel bij aansluiten.  
Peter gaf aan dat er In Utrecht een concept 7-minutenplan is voor wijken in de stad. 
Binnen 7 minuten allerlei voorzieningen binnen de hand. (theater, sport, winkels, bussen 
etc). Mogelijk kunnen we daar eens ons licht opsteken. Het zou goed zijn om in dat 
opzicht meer te verbinden met omliggende wijken. Ook om zodoende onze wijk meer uit 
het isolement te halen.  

• Overleg Marieke Vos, Rietzee 
Paul en Jotika hebben een gesprek gehad met Marieke. Zij willen wat meer gebruik maken 
van het lokaal. Afgesproken om te kijken of er meer dingen gezamenlijk gedaan kunnen 
worden, bv Sinterklaasintocht, vakantieactiviteiten. Tevens is afgesproken om ook nog een 
keer een gesprek te hebben met O2G2 erbij.  

• Overleg Joyce van Dijk 
Paul en Jotika hebben overleg gehad met Joyce. Zij wil een bingo-avond organiseren. 
Aangegeven dat dat kan, en dat er budget voor is. Geen kosten voor mensen die meedoen, 
mits ze lid zijn. Zij gaat uitzoeken wat ze nodig heeft, en wat dat zou kosten. Eventueel 
kunnen we op de activiteitendag het kunnen vermelden.  
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5. Activiteiten Groene Enclave. 
• Groenstrook bij Groene enclave wordt gebruikt. Bij goed weer kan het land van de boer 

gebruikt worden.  
• De wijkvisie-werkgroep organiseert alles.  
• Er is een kraampje voor de wijkvereniging.  
• Wie is erbij: Arnaud, Marc, Alexandra en Jotika. Van te voren nog een afspraak maken over 

wat we dan gaan doen.  
 
6. ALV. 
• Agenda ligt er. Eerst financiën en WBTR, daarna de Wijkvisie.  
• Vooraankondiging is al de deur uit. Precieze agenda en bijlages moeten nog verstuurd. 

  
7. Financiën  
• Marc geeft een toelichting op de verantwoording en de begroting. 
• Er is nog een reserveringspost kunst opgenomen. Onduidelijk waarom we dit niet 

uitgeven. Afgesproken wordt om het slot eraf te halen. We gaan proberen er iets 
mee te doen.  

• De stukken worden nog enigszins aangepast voor de ALV. Wijkwethoudersbudget 
en activiteitengeld zijn verschillende zaken. En moeten duidelijk aangegeven 
worden.   

• Daarna kunnen de stukken ook, getekend, naar de gemeente.   
•  
 
8. Rondvraag 
• ALV: Paul en Jotika hebben concept-agenda opgesteld voor de ALV.  
• WBTR: Nog een kleine wijziging tov vorig jaar in bestuursreglement. Jotika past aan 

en stuurt de documenten toe.  
 

9. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering. 
 

 


